

## Styrelsemöte Onsdagen den 22 maj 2024

Plats; Ekskär

Tid: kl 15.00

Kallade: **Ulrika Tode**  
**Peter Wannerek**  
**Håkan Dahlen**  
**Gary Börjesson**  
**Anders Janesten**  
**Torgny Wingbro**  
**Kristina Lindstedt ASS**  
**Carl Aschan LBK**  
**Pär Gunnartz LSS**  
**Bengt Liwång SBK**  
**Mats Ohlsen SUB**

### §1 Mötets öppnande

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna efter sedvanlig vandring runt ön.

Beslöts att föra upp beslutade åtgärder från mötet på en lista sist i protokollet för kommande uppföljning.

### §2 Föregående protokoll

Det var inga frågor på föregående mötesprotokoll

### §3 Ekonomi

Intäkter och kostnader enligt plan. Se bilaga 1

Garry fick i uppdrag att göra en kontoplan som stöd för de som lämnar in kvitto. Vid kvittoinlämning skall det bifogas ett förslag på hur utgiften skall konteras.

### §4 Båtplatskän

Många som blivit erbjudna båtplats från kön svarar inte på erbjudandet. Det verkar som att utbud och efterfrågan är i balans på summerad nivå. Dock är vissa klubbar mer populära än andra och har kö medan andra har tomma platser. Ulrika fick i uppdrag att ta upp formuleringen med Båtrådet angående avtalspunkten att man måste lämna sin plats efter att flyttat från Lidingö. Torgny jobbar vidare med att förbättra funktionaliteten i BAS för båtplatstilldelning. Aktuell statistik se bilaga 2.

## §5 Båtrådet

Inom båtrådet jobbar man nu endast med underhållsekonomi tills vi vet mer om nya avtal. Ulrika tar upp frågan om stadens förväntningar på LBF och SBK i samband med nya detaljplanen för båtplatser vid SBK. LBK och LSS vill ta ansvar för uttprickningen av S kurvan i Kyrkviken. Stadens jurist kommer vara vår motpart i dialogen om nytt avtal med Staden.

## §6 Hamn

Några få punkter återstår från bryggbesiktningen.

## §7 Ekskär

På arbetsdagen har städning och förbättringar utförts. Bla har vi fått ett nytt tak vid dassen och en liten äventyrsbana för barn. Fler åtgärder som planeras är insatskamin i klubbhuset för bättre värmeekonomi, insynsskydd o vindskydd vid bastun, återställa bojar på västsidan och renovering av vattentank. På sikt behövs också ett nytt vedaggregat till bastun.

## §8 Miljö

Det var inget akut att ta upp och eftersom Sören var sjuk så bordlades punkten.

## §9 Svenska Båtunionen ny organisation

Anders Jansson och Jonas Turitz från SBU presenterade en ide till ny organisation för SBU och förbunden vid förra AU mötet. Huvudpunkterna var att förändra båtunionen till en riksorganisation och skapa färre men större båtförbund. Syftet var att få en enklare organisation att styra för genomförande av Båtunionens uppdrag. AU's kommentarer till iden var i huvudsak följande. Vad vill SBU genomföra? Vi saknar en genomarbetad och förankrad verksamhetsplan som beskriver mervärdet för medlemmarna. Efter som iden kostar mer än nuvarande struktur så är det extra viktigt. Större förbund tappar lokala frågor och förankring som är viktig för mindre förbund. Hur hanteras frågor som Ekskär och båtråd?

## §10 Övriga frågor

SBU har beviljat LJS 50 kkr för ny tenderbåt.

Kristina tog upp frågan om andra klubbar har tankar på ny hemsida och om det fans intresse att göra något gemensamt. SUB har relativt nyligen bytt till ny leverantör och har en hemsida med mycket funktionalitet och är nöjda med den. SBU har också startat ett arbete där målet är att SBU, båtförbunden och klubbarna skall ha samma plattform. Tidplanen och omfång för detta är lite oklar. Peter återkommer när mer information finns om SBU's hemsidplaner.

Ulrika kallar styrelsen till ett extramöte där vi skall diskutera hur vi går vidare med förhandlingarna och vilket mandat LBF skall få av klubbarna som vill bli företrädare av LBF. LBK har redan börjat förhandla med Staden och LSS funderar på hur man vill gå vidare. Föreslagna datum är 12 eller 17 Juni. Mötet kan hållas via teams.

Bilagor

- 1 Ekonomi
- 2 Båtplatskän

Åtgärdslista

- Garry fick i uppdrag att göra en kontoplan som stöd för de som lämnar in kvitto. Tanken är att vid kvittoinlämning skall det bifogas ett förslag på hur utgiften skall konteras.
- Ulrika fick i uppdrag att ta upp avtalsformuleringen som nämner att man måste avstå sin båtplats om man flyttar från ön med Båtrådet.
- Torgny jobbar vidare med att förbättra funktionaliteten i BAS för båtplatstilldelning.
- På båtrådet tar Ulrika upp frågan om stadens förväntningar på LBF och SBK i samband med nya detaljplanen för båtplatser vid SBK.
- Ulrika kommer att kalla styrelsen till ett extra möte där vi skall diskutera hur vi går vidare med förhandlingarna och vilket mandat LBF skall få av klubbarna som vill bli företrädare av LBF.
- Peter återkommer när mer information finns tillgänglig om SBU's hemsida-planer.

Noterat av

Peter Wannerek  
Sekreterare

Ulrika Tode  
Ordförande